
 ACTA JUNTA OBERTA DE L’AFA 

 Data: 30/01/2023 
 Lloc: l’Antic 
 Hora d’inici:  21:00 
 Número d’assistents: 9 

 Assistents  : Mónica, Montse, Verònica, Gisela, Lola,  Laia, Ferran, Roser, Bàrbara 

 1.  Aprovació Acta Anterior: 

 S’aprova per unanimitat. 

 2.  Pont de Can Vernet: 

 Hi  ha  força  malestar  entre  les  famílies  per  l’estat  del  Pont  de  Can  Vernet.  Es  demanarà  a 
 l’Ajuntament per l’estat del projecte de la passarel·la substitutiva. 

 Es  comenta  també  les  obres  de  l’entrada  de  l’escola.  Inicialment  estava  previst  fer  un 
 access  al  Bosc  de  Volpelleres  des  de  l’entrada  de  l’escola,  però  aquesta  part  (accés  al  bosc 
 just abans de la casa del conserge) està aturada. 

 Es  comenta  l’estat  de  la  casa  del  conserge.  S’ha  demanat  varies  vegades  la  seva 
 rehabilitació  a  l’ajuntament.  S’insistirà  en  el  tema,  sobretot  en  la  retirada  de  la  Uralita  de  la 
 teulada. 

 3.  Valoració PINScience: 

 S’ha  recuperat  la  setmana  de  la  ciència  dins  de  l’horari  lectiu.  Es  va  realitzar  del  20  al  24  de 
 març.  Hem  disposat  de  5  dies  per  fer  els  tallers,  aquest  any  ens  han  demanat  intentar  no 
 utilitzar les franges de tallers, ambients i espais en què es barregen cursos. 

 S’han  realitzat  entre  1  i  6  tallers  per  curs  (3  en  la  majoria  de  cursos).  La  primera  valoració  és 
 molt bona. 

 Es  comenta  també  que  la  organització  aquest  any  ha  estat  força  més  complexa  i  amb 
 alguns  ajustos  d’últim  moment.  Creiem  que  en  gran  mesura  es  deu  al  desconeixement  de  la 
 filosofia  i  mode  de  funcionament  habitual  per  part  de  moltes  famílies  i  mestres.  Des  de  la 
 comissió  estem  treballant  d’un  banda  per  recollir  les  opinions  de  voluntaris  i  mestres  i  de 
 l’altre valorant diferents opcions per a facilitar la organització del PINScience del curs vinent. 

 4.  Valoració BricoPINS: 

 Aquest  any  ha  costat  trobar  data  per  al  BricoPINS  i  tot  hi  haver  fet  algun  canvi  va  coincidir 
 amb  moltes  activitats,  a  destacar  la  Cursa  d’Orientació.  Per  aquest  motiu  ja  es  va  adaptar  la 



 programació  al  volum  de  gent  que  es  creia  assistiria.  Es  van  poder  finalitzar  totes  les 
 tasques programades, de manera que es considera que la planificació va ser encertada. 

 Algunes famílies van trobar a faltar que hi assistissin més mestres. 

 5.  Valoració WallaPINS: 

 El  WallaPINS  aquest  any  es  va  fer  en  divendres  a  la  sortida  de  l’escola.  No  va  tenir  gaire 
 èxit.  Creiem  que  és  bo  fer  el  mercat  de  segona  mà,  però  cal  trobar  la  fórmula  apropiada.  Es 
 planteja  com  a  possibilitat  per  al  curs  vinent  el  fer-la  a  principi  de  curs,  per  fomentar 
 l’intercanvi  de  roba/material  escolar.  I  també  fer-ho  davant  de  l’escola,  al  costat  de  l’estació 
 meteorològica. 

 6.  Propostes sostenibilitat: 

 -  Let’s  clean  Europe:  Es  farà  neteja  al  bosc  de  Volpelleres  dins  la  jornada  del  Let’s 
 Clean Europe, el diumenge 7 de maig. 

 -  Projecte  geotermia:  Es  proposa  fer  difusió  del  sistema  de  geotermia  que  es  va 
 instal·lar a l’escola dins d’un dels programes europeus d’estalvi energètic. 

 -  Bicibús: es reprèn la ruta del centre. Es proposarà que es puguin afegir els mestres 

 7.  Altres informacions que puguin sorgir: 

 El  12  de  març  es  va  fer  la  Cercavila  dels  gegants  de  les  escoles.  Va  haver  molt  bona 
 participació. Es va trobar a faltar la presència de mestres. 

 La  Comissió  Gegantera  també  va  fer  la  presentació  dels  gegants  als  infants  d’Educació 
 Infantil. 

 8.  Precs i preguntes: 

 -  Contacontes:  Es  podria  indicar  l’edat  recomanada  dels  contes,  per  animar  a  diferents 
 edats  a  asistir-hi.  Es  comentar  animar  a  famílies  i  avis  a  venir  a  explicar  contes. 
 També  es  proposar  fer  algun  contacontes  amb  contes  explicats  i/o  escrits  per  infants 
 de  5è  o  6è,  que  els  podrien  preparar  amb  la  col·laboració  de  la  bibliotecària.  Es 
 comenta  que  es  segueixen  fent  els  Enigmes  com  a  activitat  de  dinamització  de  la 
 biblioteca en temps de migdia. 

 -  Educació  sexual:  Sembla  que  en  alguna  classe  els  infants  intercanvien  informació 
 sobre  pàgines  porno.  Es  consultarà  a  l’escola  sobre  la  formació  en  educació  sexual 
 que  reben  els  infants  i  sobre  recomanacions  de  cara  a  les  famílies  sobre  com  actuar 
 quan veiem aquests fets. 

 -  La  comissió  de  comunicació  proposa  obrir  un  facebook  de  l’AFA.  S’incloure  com  a 
 punt de l’ordre del dia de la propera junta. 



 Següent Junta: Dijous 27/4. Lloc: telemàtica 

 Sandra Moyano  Roser Rodríguez 

 Presidenta  Secretària 


